
GENERALFORSAMLINGSREFERAT

Ar 2023, den 15. marts kl. 16.30 på HGI Stadion, Bag Målet, afholdtes generalforsamling i
foreningen FIF Hillerød Atletik, CVR nr. 32 39 28 30.

Følgende 7 var mødt, 6 medlemmer og advokat Thomas Vang Christensen:

Nicolaj Raagaard Sørensen (formand)
Thomas Vang Christensen
Annette Sørensen
Janna Rasmussen
Knud Erik Pedersen
Jette Svendsen
Rasmus Foldager

Dagsordenen var sålydende:

1. Valg af dirigent og referent.
2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år.
3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse.
4. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag, samt forslag til kontingent for det

kommende år.
5. Behandling af indkomne forslag.
6. Valg af formand.
7. Valg af kasserer.
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer.
9. Valg af suppleanter til bestyrelsen.
1 O. Valg af revisor og revisorsuppleant.
11 . Eventuelt.

Ad 1. Valg af dirigent og referent.

Til dirigent og referent valgtes Thomas Vang Christensen.

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indvarslet og beslutningsdygtig,
hvilket samtlige de mødende tilsluttede sig.

Ad 2. Bestyrelsens beretning.

På bestyrelsens vegne aflagde formanden beretning for 2022 og henviste til, at beretningen
var tilgængelig via foreningens hjemmeside.

Beretningen er bilagt nærværende referat.
Beretningen blev kommenteret og debatteret. Beretningen blev taget til efterretning.

Ad 3 og 4. Forelæggelse af regnskab og budgetforslag.



Formanden gennemgik sammen med Janna regnskabet for 2022, som viser et beskedent
underskud, og regnskabet blev godkendt.

Budget for 2023, der viser et mindre underskud, blev gennemgået og godkendt.
Kontingentforslaget (uforandret) blev vedtaget.

Regnskab og budget er ligeledes bilagt nærværende referat.

Ad 5. Behandling af indkomne forslag.

Det var ikke forslag til behandling.

Ad 6. Valg afformand.

Formanden var ikke på valg.

Ad 7. Valg af kasserer.

Janna Rasmussen blev valgt.

Ad 8. Valg af bestyrelsesmedlemmer.

Annette Sørensen blev valgt.

Ad 9. Valg af suppleanter til bestyrelsen.

Som suppleant til bestyrelsen valgtes Jette Svendsen

Ad 1 O. Valg af revisor og revisorsuppleant.

Til revisor valgtes Casper Rømer Rasmussen. Der blev ikke valgt revisorsuppleant.

Ad 11 . Eventuelt.

Foreningens målsætninger om flere medlemmer blev gennemdrøftet.

Formanden oplyste om et initiativ taget fra kommunen vedrørende "Bevæg dig for livet".

Stadionplanerne fra fremtiden blev gennemdrøftet. De rummede også gode muligheder for
FIF Hillerød Atletik.

Side 2



Thomas Vang Christensen oplyste om arbejdet med OAF bestyrelsen og de forhåbninger,
han havde dertil.

Således passeret.

Som formand:

Nicolaj Raagaard Sørensen

Bilag:

Bilag A:
Bilag B:
Bilag C:

Bestyrelsens beretning for 2022
Regnskab for 2022, underskrevet
Budget for 2023
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